

Pro-Care Carpet Spot and Stain Remover

Description:

Pro-Care Carpet Spotter can clean both oil-based and water-based stains such as ink, grease, toner, shoe polish, gum, carbon black, fruit juices, coffee, chocolate and red wine. It can be applied on both wool and synthetic carpets. Apply undiluted spotter directly to spotted area.

產品說明：

Pro-Care 地毯去漬劑可以清潔油性或水性的污漬如墨水、油脂、調色劑、香口糖、黑炭、果汁、咖啡、朱古力和紅酒，可以使用在羊毛或人造地毯，不用稀釋就可直接使用在地毯的污漬上。



Benefit: 優點：

Strong Cleaning Ability 特強潔力

Clean all the unwanted dirt on the carpet and upholstery easily.

能够清除所有地毯及裝飾用布上的污漬。

Easy Cleaning 方便清潔

The ready-to-use package makes cleaning procedure easier and quicker which increase the efficiency and the productivity.

不用開水稀釋，能直接使用，簡化清潔程序，提高效率。

Packing: 500ml X 12 bottles

Size: 36.8cm X 21.0cm X 19.5cm

Refreshing Fragrance 清新氣味

Slight rose fragrance of Pro-Care Carpet Shampoo keeps refreshing the carpet.

Pro-Care 帶有的玫瑰香味令地毯保持氣味清新。

Pro-Care Carpet Spot and Stain Remover

Use instruction

- Ready to use

Application: (Direction of use)

Apply undiluted spotter directly to spotted area. Wait 2-5 minutes for spotter to work into and dissolve stains. Blot treated area with clean white absorbent cloth or paper towel. Repeat the steps stated above until most of the spot has disappeared. Follow treatment with extraction or shampooing or add water to area with a damp white absorbent cloth, then blot to dryness with a clean, white absorbent cloth or paper towel.

應用：（使用方法）

將沒有稀釋的去漬劑直接噴在污漬上，等2-5分鐘，讓去漬劑滲入及分解油污，用吸水的白布或紙巾抹去污漬，重覆以上步驟直至除去大部分的污漬，之後以無泡洗法或乾泡洗法或用略濕的白布洗擦，最後用乾淨的吸水白布或紙巾擦乾。

Specifications

Active Ingredients:	
2-Butoxyethanol	1% - 8%
Butyl propasol	5% - 15%
Surfactant	5% - 15%
Color:	Colorless
Fragrance:	Rose
PH:	8.5-11.5
Density at 20 °C:	0.9- 1.10
Solubility in Water:	Complete
Cleaning Performance:	Excellent
Chemical Stability:	Stability

Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

Storage Information

Store this product in the original container at room temperature